



## EU DECLARATION OF CONFORMITY EU- KONFORMITÄTSEKTLÄRUNG

We, the manufacturer / Wir, der Hersteller

**TSG International AG**  
**Bülachstrasse 5**  
**8057 Zürich**  
**Switzerland**

declare that this DoC is issued under our sole responsibility and refers to the following product(s):  
*erklären, dass diese Konformitätserklärung unter unserer alleinigen Verantwortung ausgestellt wird und sich auf das/die folgende(n) Produkt(e) bezieht:*

### **PASS PRO**

Article number(s): 79025 79029

SIZE: S, M, L, XL

The product is in conformity with the Personal Protective Equipment **Regulation (EU) 2016/425**.  
*Das Produkt ist konform mit der **Verordnung (EU) 2016/425** für persönliche Schutzausrüstungen.*

The following harmonized standards and technical specifications have been fully applied:  
*Die folgenden harmonisierten Normen und technischen Spezifikationen wurden vollständig angewandt:*

**EN 1078 + A1:2012 (Helmet for pedal cyclists, skateboarders and roller skaters)**  
**EN ISO 12312-1 10.2013 & A1 11.2015**

The product is identical to the PPE which is the subject of the following conformity certificate:  
*Das Produkt ist identisch mit der PSA, die Gegenstand der folgenden Konformitätsbescheinigung ist:*

**2754/1167/158/12/20/0673**

valid until / gültig bis **04.08.26**

Issued by the Notified Body:

*Ausgestellt von der notifizierten Stelle:*

**Alienor Certification**  
**ZA du Sanital - 21 Rue Albert Einstein**  
**86100 Chatelleraut**  
**France**  
**Notified Body No. 2754**

Signed for and on behalf of

*Unterschrieben für und im Namen von*

TSG International AG

Zürich, 17.07.2024

Nadja Herger Head of MarkCom & Co-Owner

**TSG INTERNATIONAL AG**  
BÜLACHSTRASSE 5  
8057 ZÜRICH  
SWITZERLAND

FON +41 43 960 17 41  
FAX +41 43 960 17 50

info@ridetsg.com  
ridetsg.com